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Univerzita Komenského v Bratislave 

Akademický senát 

Šafárikovo námestie 6 

P. O. BOX 440 

814 99  Bratislava 1 

 

  Bratislava, 23. 03. 2023 

Zápisnica  

z 28. riadneho zasadnutia Akademického senátu UK  

dňa 15. marca 2023 

 

Začiatok zasadnutia: 14:00 hod. 

Miesto konania zasadnutia: Auditorium maximum (PraF UK, Šafárikovo nám. 6, Bratislava) 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

Návrh programu zasadnutia: 

(podľa pozvánky) 
 

1. Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie. 

3. Schválenie programu. 

4. Informácie členov Vedenia UK a otázky na členov Vedenia UK. 
ústne informujú: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK, členovia Vedenia UK 

5. Metodika rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám a ďalším súčastiam UK na rok 
2023. 
Rozpis prostriedkov štátnej dotácie fakultám a ostatným súčastiam UK na rok 2023. 
písomne predkladá: Ing. Ingrid  Kútna Želonková, PhD., kvestorka UK 

6. Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 2 k vnútornému predpisu č. 23/2021, Vnútorný 
systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania UK. 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK, ústne informuje: prof. 
MUDr. Viera Štvrtinová, PhD. 

7. Návrh vnútorného predpisu Organizačný poriadok Univerzity Komenského v Bratislave 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

8. Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 1 k Pracovnému poriadku Univerzity 
Komenského v Bratislave 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

9. Návrh zloženia Vedeckej rady UK na funkčné obdobie 1.4.2023 - 31.3.2027 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

10. Návrh Štatútu Fakulty matematiky, fyziky a informatiky UK 
písomne prekladá : prof. RNDr. Daniel Ševčovič , DrSc., dekan FMFI UK 

11. Schválenie Správy o činnosti AS UK za rok 2022. 
Písomne predkladá: prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD., predsedníčka AS UK 

12. Doplňujúce voľby zástupcu študentskej časti AS UK v ŠRVŠ na volebné obdobie 2021 – 
2024. 
tajné hlasovanie 
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13. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Študentskej rady vysokých škôl na volebné obdobie 
2021 – 2024 vo volebných obvodoch FM UK, PriF UK, FTVŠ UK. 

14. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS UK za volebný obvod FM 
UK. 

15. Informácie študentskej časti Akademického senátu UK. 

16. Informácie zástupcov UK v Rade vysokých škôl a Študentskej rade vysokých škôl. 

17. Rôzne.  

18. Záver. 

 

28. RZ AS UK viedla predsedníčka AS UK prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD.  

 

Bod č. 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvorila predsedníčka AS UK prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD., ktorá zároveň 

privítala všetkých prítomných členov AS UK, členov Vedenia UK a tiež ostatných členov 

akademickej obce UK a verejnosti. Po spočítaní všetkých prítomných senátorov a senátoriek 

predsedníčka AS konštatovala, že AS UK je uznášaniaschopný.  

 

Bod č. 2:  Voľba návrhovej komisie 

Druhým bodom programu bola voľba návrhovej komisie. Predsedníctvo AS UK navrhlo za 

členov návrhovej komisie prof. JUDr. Mariána Vrabka, CSc., doc. RNDr. Sebastiána Ševčíka, 

CSc. a za študentskú časť AS UK Mgr. Patricka Mydlu. Navrhovaní kandidáti na členov 

návrhovej komisie s nomináciou súhlasili, následne predsedníčka AS UK pristúpila k  hlasovaniu 

o schválení zloženia návrhovej komisie. 

 

č. hlas. hlasujúcich kvórum za proti zdržal sa výsledok 

1 42 22 41 0 1 schválené 

Predsedníčka AS UK konštatovala, že návrhová komisia bola schválená. 

 

Uznesenie č. 1/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave volí návrhovú komisiu v zložení: 
prof. JUDr. Marián Vrabko, CSc. 
doc. RNDr. Sebastián Ševčík, CSc. 
Mgr. Patrick Mydla. 
 

Bod č. 3:  Schválenie programu 

Predsedníčka AS UK, prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD., následne predstavila program 

zasadnutia AS, pričom vyzvala členov AS UK, aby v prípade potreby predložili návrhy na zmenu 

alebo doplnenie navrhnutého programu. Zároveň uviedla, že AS UK a AS fakúlt obdržali výzvu 

z RVŠ na voľbu nových zástupcov do RVŠ, ktorá sa má uskutočniť do 15. 5. 2023.  Z tohto 
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dôvodu nastoľuje otázku, či by sa na tomto zasadnutí nemohol takýto bod voľby zástupcu za 

AS UK doplniť. Doc. Neogrády, DrSc. zaradenie bodu podporil a navrhol zaradiť za bod 11. 

Predsedníčka dala o takto navrhnutom programe hlasovať. 

č. hlas. hlasujúcich kvórum za proti zdržal sa výsledok 

2 47 24 41 1 5 schválené 

 

Po hlasovaní o programe zasadnutia predsedníčka AS UK konštatovala jeho schválenie. 

 

Uznesenie č. 2/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje program 28. riadneho 
zasadnutia Akademického senátu UK dňa 15. marca 2023 takto: 
 

1. Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie. 

3. Schválenie programu. 

4. Informácie členov Vedenia UK a otázky na členov Vedenia UK. 
ústne informujú: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK, členovia Vedenia UK 

5. Metodika rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám a ďalším súčastiam UK na rok 
2023. 
Rozpis prostriedkov štátnej dotácie fakultám a ostatným súčastiam UK na rok 2023. 
písomne predkladá: Ing. Ingrid  Kútna Želonková, PhD., kvestorka UK 

6. Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 2 k vnútornému predpisu č. 23/2021, Vnútorný 
systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania UK. 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK, ústne informuje: prof. 
MUDr. Viera Štvrtinová, PhD. 

7. Návrh vnútorného predpisu Organizačný poriadok Univerzity Komenského v Bratislave 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

8. Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 1 k Pracovnému poriadku Univerzity 
Komenského v Bratislave 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

9. Návrh zloženia Vedeckej rady UK na funkčné obdobie 1.4.2023 - 31.3.2027 
písomne predkladá: prof. JUDr. Marek Števček, DrSc., rektor UK 

10. Návrh Štatútu Fakulty matematiky, fyziky a informatiky UK 
písomne prekladá : prof. RNDr. Daniel Ševčovič , DrSc., dekan FMFI UK 

11. Schválenie Správy o činnosti AS UK za rok 2022. 
Písomne predkladá: prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD., predsedníčka AS UK 

12. Voľba zástupcu AS UK v RVŠ SR na funkčné obdobie od 1.6.2023 do 31.5.2027.  
tajné hlasovanie 

13. Doplňujúce voľby zástupcu študentskej časti AS UK v ŠRVŠ na volebné obdobie 2021 – 
2024. 
tajné hlasovanie 

14. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Študentskej rady vysokých škôl na volebné obdobie 
2021 – 2024 vo volebných obvodoch FM UK, PriF UK, FTVŠ UK. 
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15. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS UK za volebný obvod FM 
UK. 

16. Informácie študentskej časti Akademického senátu UK. 

17. Informácie zástupcov UK v Rade vysokých škôl a Študentskej rade vysokých škôl. 

18. Rôzne.  

19. Záver. 

 

Bod č. 4: Informácie členov Vedenia UK a otázky na členov Vedenia UK 

Predsedníčka AS UK, prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD., vyzvala v rámci ďalšieho bodu 

členov vedenia UK, aby podali podľa potreby informácie plénu AS UK. Do tohto bodu sa 

prihlásil prorektor UK pre vonkajšie vzťahy doc. PhDr. Radomír Masaryk, PhD. a prorektor pre 

medzinárodné vzťahy doc. Mgr. Jozef Tancer, PhD. Prvým vystupujúcim bol prorektor pre 

vonkajšie vzťahy, ktorý informoval o rozbehnutých a prebiehajúcich stretnutiach so 

študentami, ktoré sa uskutočňujú v Mlynskej doline a sú zamerané na rôzne témy; ďalej o pláne 

začatia spolupráce s Vedátor-om, v rámci ktorého bude prvé stretnutie 28. marca 2023; o 

začatí fungovania kaviarne v Infocentre a rozbehnutí tých aktivít v Infocentre, ktoré boli 

plánované pri pôvodnej myšlienke; o podujatí, ktoré sa uskutočnilo pri príležitosti 

Medzinárodného dňa žien na FiF UK. Prorektor UK pre vonkajšie vzťahy doc. PhDr. Radomír 

Masaryk, PhD. informoval, že na podujatie, kde bol približne 15 minút, ho pozvali organizátori 

a požiadali, aby povedal pár slov k pietnej spomienke na jeho bývalú spolužiačku z Filozofickej 

fakulty, feministku Paulu Jójárt, na ktorej pohrebe bol asi pred mesiacom. V tejto súvislosti 

spomenul článok, ktorý bol publikovaný o tomto podujatí v denníku Postoj, ktorý citoval 

niektoré jeho vyjadrenia, ktoré boli podľa prorektora vytrhnuté z kontextu. Uviedol, že sa 

vyjadril k sviatku MDŽ, keďže na univerzite je okolo 70% žien a svoje vyjadrenie na podujatí 

zakončil tým,  že o 4 roky bude stáť na čele univerzity  rektorka. Dodal, že sa ospravedlňuje, ak 

sa niekoho jeho vyjadrenia dotkli a že nepredpokladal, že môže vyjsť taký nepríjemný článok.  

 

Z pléna neboli žiadne ďalšie otázky na prorektora UK pre vonkajšie vzťahy doc. PhDr. 

Radomíra Masaryka, PhD. 

 

Ďalší v poradí vystúpil prorektor pre medzinárodné vzťahy, doc. Mgr. Jozef Tancer PhD. Vo 

svojom vystúpení venoval situácii ohľadom archívu UK, nakoľko na predsedníctve AS UK 

vyvstali  otázky v súvislosti  s odvolaním vedúcej Archívu UK Mgr. M.  Grófovej. Prorektor 

informoval,  že Mgr. Grófová bola najskôr odvolaná rektorom z pozície vedúcej archívu dňa 2.2. 

2023 a potom dostala výpoveď. Za hlavné dôvody označil neplnenie povinnosti vyplývajúcich 

z pracovnej náplne, nesplnenie niektorých úloh, ktoré dostala. Po prebraní archívu z jeho  

strany ako  prorektora sa začal oboznamovať so situáciou. Spomenul tiež, že nevyšli niektoré 

významné publikácie, že neboli v poriadku niektoré registratúrne materiály, že  pri niektorých 

univerzitných aktivitách bola potrebná súčinnosť archívu, no všetko trvá veľmi dlho. Ako 

prorektor komunikoval so zamestnancami archívu a zistil ďalšie skutočnosti, ktoré si nevie  

vysvetliť (napr. od roku 2017 nebola vedená v archíve kniha prírastkov, čo je povinnosť, ktorú je 
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nutné plniť, nebol aktualizovaný bádateľský poriadok, archív nemá inventár, ktorý by bol 

schválený ministerstvom vnútra a pod.). Po skončení vystúpenia prorektora otvorila ešte 

predsedníčka rozpravu.  

 

Do rozpravy sa prihlásila doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc., ktorá sa spýtala na konkrétne 

dôvody odvolania Mgr. Grófovej z postu vedúcej Archívu UK. Prorektor Tancer odpovedal 

v zmysle predchádzajúceho vystúpenia, kedy vymenoval jednotlivé dôvody odvolania, a to 

najmä v súvislosti s neplnením pracovných úloh. Do rozpravy sa prihlásil aj rektor UK, ktorý 

poďakoval Mgr. Grófovej a ocenil jej prácu, zároveň však dodal, že v skutočnosti neboli 

niektoré zásadné úlohy dlhodobo plnené, čo nakoniec ovplyvnilo celý chod Archívu.  

 

O slovo požiadala aj Mgr. Grófová. Najskôr  predsedníčka AS UK dala hlasovať o udelení slova.  

č. hlas. hlasujúcich kvórum za proti zdržal sa výsledok 

3 47 24 41 3 3 schválené 

 

AS UK dal súhlas s udelením slova Mgr. M. Grófovej. 

Mgr. M.  Grófová reagovala nasledovne:  

V súvislosti s aktualizáciou bádateľského poriadku  vyjadrila súhlasné stanovisko v tom zmysle,  

že mal byt aktualizovaný, len je to naviazané na poplatky, a preto komunikovali s oddelením 

legislatívy vzhľadom k tomu, že chceli do poplatkov archívu zapracovať aj poplatky za fyzické 

uskladňovanie neprevzatých dokladov o vzdelaní, tzn. poplatky pre stránku, ktorá si nepríde na 

študijné oddelenie po svoje doklady o vzdelaní (ktoré sa kumulovali a sťažovali prácu, keďže 

boli potrebné matriky, ako aj riešenie odpisov dokladov o vzdelaní). Tichou dohodou sa 

s vtedajšou vedúcou študijného oddelenia dohodli, že prevezmú originály po pol roku, keď si 

ich dotyční neprídu prevziať. Legislatívne oddelenie nesúhlasilo, aby bol takýto poplatok za 

uskladnenie diplomov realizovaný (spomenula, že je vyše 1000 neprevzatých diplomov 

a zároveň sú v provizórnych priestoroch, kde hrozí riziko požiaru). Taktiež reagovala na 

prorektorovo oznámenie, že vydala oprávnenie na vydanie diplomu so zmenou pohlavia 

(záležitosť bola riešená s vtedajšou pani prorektorkou Kovačičovou, ktorá im povedala, aby to 

vydali v Archíve UK). Na odporúčanie pani prorektorky komunikovala aj s vedúcim študijného 

oddelenia FiF UK, kde  túto otázku nastolili,  no nikto nevedel k tomu viac povedať. 

Mgr. Grófová ďalej reagovala na problém s rukopismi. Uviedla, že  dala kolegom jeden rukopis 

niekoľkokrát prepracovať, žiaľ nebol publikovateľný ani po niekoľkonásobnom prepracovaní,  

preto rozdelila niekoľko častí ďalším dvom kolegom, pričom časť výskumu sa bude ešte 

realizovať, ak budú autori súhlasiť a chcela by to finalizovať. Nakoniec vo svojom vystúpení 

ešte spomenula inventár. Keď nastupovala na UK, bol v Archíve jeden archivár a uviedla, že 

archívne dokumenty boli preberané rýchlejšie, ako ich stíhajú spracovávať, pričom 

spracovávajú ešte aj veci, ktoré mali byť hotové pred 30 rokmi. Tak ako prichádzali noví 

zamestnanci, každý z nich dostal nejakú časť spracovať, každý sa snažil a spracovali toľko, 

koľko vedeli. Majú len niekoľko inventárnych súpisov, pričom inventarizácia je dlhodobý, no 

potrebný proces. Predsedníčka AS UK po vystúpení Mgr. Grófovej ukončila rozpravu.  
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Podpredseda AS za študentskú časť, Šimon Gabčo, predložil procedurálny návrh na zmenu 
programu v zmysle presunutia bodu č. 13. „Doplňujúce voľby zástupcu študentskej časti AS UK 
v ŠRVŠ na volebné obdobie 2021 – 2024“ za bod č. 4. Zdôvodnil to potrebou niektorých 
študentských zástupcov zo zasadnutia odísť. Predsedníčka AS UK, prof. PhDr. Zlatica 
Plašienková, PhD., dala o procedurálnom návrhu hlasovať.  

 

č. hlas. hlasujúcich kvórum za proti zdržal sa výsledok 

4 47 24 33 0 14 schválené 

 

Uznesenie č. 3/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave súhlasí s presunutím bodu č. 13. 
„Doplňujúce voľby zástupcu študentskej časti AS UK v ŠRVŠ na volebné obdobie 2021 – 2024“ 
za bod č. 4. 

Predsedníčka AS UK konštatovala schválenie procedurálneho návrhu a zároveň vyzvala 
predsedu Volebnej a mandátovej komisie, aby inicioval proces voľby študentského zástupcu za 
AS UK do ŠRVŠ. Predseda Volebnej a mandátovej komisie Mgr. Gašpar Fronc vyzval  
študentských senátorov a senátorky, aby navrhli kandidátov. Mgr. Dávid Vrška navrhol 
študentského zástupcu Šimona Gabča. Navrhnutý kandidát s nomináciou súhlasil.  Nikto iný už 
nepredložil iný návrh a tak sa pristúpilo k tajným voľbám.  

Predseda Volebnej a mandátovej komisie vyhlásil tajné hlasovanie č. 1. o voľbe študentského 
zástupcu za AS UK do ŠRVŠ. Tejto voľby sa zúčastnila len študentská časť AS, pričom bolo 
potrebné získať väčšinu hlasov z celkového počtu (26) študentských zástupcov. 

 

Tajné hlasovanie ŠČAS UK č. 1 

Voľba zástupcu v ŠRVŠ za študentskú časť Akademického senátu UK  

Počet členov AS UK zúčastnených na tajnom hlasovaní: 17 

Počet platných hlasovacích lístkov:    17 

Počet neplatných hlasovacích lístkov:   0 

 

kandidáti za proti zdržal sa kvórum 

1. Šimon Gabčo 
15 0 2 14 

 

Kandidát na zástupcu študentskej časti AS v ŠRVŠ, Šimon Gabčo, bol zvolený v 1. kole 

nadpolovičnou väčšinou všetkých členov študentskej časti prostredníctvom tajných volieb.  

Uznesenie č. 4/15. 3.2023 

Študentská časť Akademického senátu Univerzity Komenského v Bratislave podľa čl. 1 ods. 2 
písm. a, čl. 4 Štatútu Študentskej rady vysokých škôl a čl. 30 ods. 1 Zásad volieb do 
Akademického senátu UK volí tajným hlasovaním Šimona Gabča za zástupcu študentskej časti 
AS UK v ŠRVŠ na volebné obdobie 2021 – 2024. 
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Bod č. 5:   Metodika rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám a ďalším súčastiam UK 
na rok 2023. Rozpis prostriedkov štátnej dotácie fakultám a ostatným súčastiam UK na rok 
2023. 

Kvestorka Ing. Ingrid  Kútna Želonková, PhD., v stručnosti oboznámila senátorov a senátorky 
s Metodikou rozpisu štátnej dotácie na rok 2023. Pridelené finančné prostriedky v rámci 
celkovej hodnoty štátnej dotácie na 2023 boli v objeme viac ako 132 miliónov, čo v porovnaní 
s predchádzajúcim rokom je síce viacej, no valorizácia je na úrovni 16 miliónov. Dodatkom č. 1, 
ktorý je už aktuálny, bolo UK na rok pridelené na excelentné pracoviská viac ako 7 miliónov. 
Bez valorizácie + excelentné pracoviská dostala UK v rámci štátnej dotácie vyše 123 miliónov. 
Kvestorka UK prostredníctvom prezentácie predostrela členom a členkám AS rozdelenie sumy 
vyše 7 miliónov (ktoré prišli ako neúčelové) na jednotlivé fakulty, na excelentné pracoviská na 
fakultách. Čo sa týka Rozpisu dotácie, kvestorka vysvetlila, že postupovali v zmysle štátnej 
metodiky, respektíve prihliadali na všetko, na čo prihliada aj rozpis, pozreli si výkony, 
napočítalo sa to presne podľa parametrov, ktoré boli prezentované. Kvestorka predstavila 
návrh na centrálne financované súčasti a Rektorát UK prideliť sumu vyše 3 milióny eur, pričom 
je v tomto návrhu započítaný o 350 tisíc viac ako za 2 predchádzajúce roky. Kvestorka 
argumentovala navyšovanie finančných zdrojov nasledovne: Po napočítaní použitia 
„predzátvorkových“ financií, bolo zjavné, že pre potreby Rektorátu ide z uvedenej sumy 
približne 65% na mzdy a pre celouniverzitné 35%. Fond rektora sa vo výške 66% vracia na 
fakulty v zmysle platnej metodiky. Platná metodika presne vyčísluje, na čo idú financie z Fondu 
rektora. Kvestorka prezentovala ďalšie položky, ktoré budú distribuované na iné súčasti, ako je 
Vydavateľstvo UK, CIT UK, Akademická knižnica, Psychologická poradňa a pod.). Ďalšou 
časťou boli financie na tovary a služby (mobility študentov, prevádzky IT systémy, príspevok na 
AIS, rezerva na post doktorandov). Poslednou časťou rozpočtu bola tzv. solidarita (pomoc 
fakultám, ktoré sa dostali pod určité % príjmu oproti predchádzajúcemu roku. Po bližšom 
skúmaní jednotlivých fakúlt zistili, že majú pomerne vysoké zostatky z minulých rokov a tiež 
majú rozvinutú podnikateľskú činnosť, tzn. že majú možnosť získať aj iné zdroje. V rámci 
solidarity bude vytvorená rezerva vo výške 1 milióna eur, pričom bude táto suma pridelená pre 
fakulty, ktoré ju budú za exaktne stanovených dôvodov potrebovať. Týmto spôsobom by mali 
byť fakulty nabádané robiť opatrenia na zlepšenie. Prostriedky v rámci solidarity teda nebudú 
distribuované automaticky, ale podľa potreby.  

 

Predsedníčka AS UK poďakovala kvestorke UK za prezentáciu a následne udelila slovo 
rektorovi UK. Rektor uviedol dve veci: 1. CIT: v ďalších rokoch budú pridelené CITU financie na 
obnovu hardvérovej infraštruktúry. V budúcich rokoch sa bude preto vyčleňovať viac 
„predzátvorkových“ financií na tento účel. 2. Solidarita: rektor zvýraznil potrebu 
efektívnejšieho spravovania a využívania financií v rámci solidarity so zreteľom na potrebu 
viditeľných nápravných opatrení zo strany fakúlt. Ide o zmenu, po ktorej sa dlhšie volalo. 
Rektor UK zároveň dodal, že žiadna fakulta nebude v prípade ťažkostí sama, ale univerzita jej 
pomôže.  

  

Predsedníčka AS poďakovala rektorovi a vyzvala plénum AS UK na prípadné otázky. 
Pripomenula, že materiál bol zverejnený na úložisku AS UK a zároveň ho veľmi podrobne 
analyzovala  Finančná komisia. V tomto ohľade vyzvala predsedu Finančnej komisie, aby 
predniesol jej závery. Predseda Finančnej komisie, doc. RNDr. Sebastián Ševčík, CSc., uviedol, 
že na online zasadnutí komisie sa zúčastnila aj kvestorka UK, pričom sa  najskôr zorientovali 
v systéme solidarity, následne si jednotlivé parametre solidarity členovia komisie vysvetlili a   
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nakoniec členovia Finančnej komisie kladne zhodnotili zmenu v rámci nej. Ďalej sa venovali 
mzdám, ktoré pripadajú na Rektorát UK. Summa summarum, Finančná komisia odporučila 
Akademickému senátu schváliť Metodiku rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na rok 2023 
a odporúča zobrať na vedomie Rozpis prostriedkov štátnej dotácie fakultám a ostatným 
súčastiam UK na rok 2023.   

 

Predsedníčka UK otvorila rozpravu k uvedenému bodu a poskytla tak priestor pre všetkých 
členov a členky na otázky pre kvestorku UK. V rámci tejto výzvy sa prihlásil Mgr. Zdenko 
Levarski z Vedeckého parku, ktorý uviedol, že bol prítomný na Finančnej komisii a zároveň 
vyjadril negatívne stanovisko k rozhodnutiu krátenia až o tretinu dodatočných prostriedkov pre 

Vedecký park.  

 

Kvestorka uviedla, že s rozpisom dotácie to nemá nič spoločné, zároveň vyjadrila, že je jasné, že 

vzhľadom na dnešné ceny energií budú musieť fakulty, internáty a pod. pristúpiť k náležitým 

opatreniam. Kvestorka zároveň pripomenula, že Vedecký park už môže zarábať. 

 

Rektor UK: Pripomenul, že UK pomáhala Vedeckému parku dlhé roky, čím ma Vedecký park 

dlh voči univerzite.  

 

Kvestorka UK: VP má k 31.12. vo výške 636 tisíc eur, z ktorých sa časť platila na energie, 

zároveň však dodala, že ide o neúčelové voľné zdroje, ktoré je potrebné čerpať a s ktorými je 

potrebné hospodáriť.  

 

Mgr. Levarski: uviedol, že dané financie sú viazané na verejné obstarávanie.  

 

Následne predsedníčka AS UK vyzvala na prednesenie a schválenie uznesenia k tomuto bodu.  

 

Uznesenie č. 5/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave  

I. 

schvaľuje Metodiku rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám a ďalším súčastiam UK na 
rok 2023. 
II. 

berie na vedomie Rozpis prostriedkov štátnej dotácie fakultám a ostatným súčastiam UK na 
rok 2023. 

 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

4 47 24 47 0 0 schválené 

 

Bod č. 6:   Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 2 k vnútornému predpisu č. 23/2021, 
Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania UK. 

 

Prorektorka, prof. MUDr. Viera Štvrtinová, PhD., oboznámila plénum AS UK, že v rámci tohto 
bodu ide o zjednodušenie časti, ktorá sa týka špecializovaných výučbových základní. Predtým 
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bolo potrebné, aby bol do procesu veľakrát prizývaný rektor UK a schvaľoval jednotlivé úkony, 
ako aj návrhová rada fakúlt a Akreditačná rada, čo koniec koncov komplikovalo napríklad 
výučbu na jednotlivých fakultách (napr. na FiF UK, PriF UK). Celkovo má tento dodatok prispieť 
k zjednodušeniu procesov na fakultách.  

Predsedníčka AS pripomenula, že uvedený dokument prešiel diskusiou v rámci Právnej  
komisie a Komisie pre rozvoj a IT. Predseda Právnej komisie a predsedníčka  KRIT  predostreli 
pozitívne stanoviská k schváleniu Dodatku č. 2. Nakoľko neboli žiadne otázky k tomuto bodu, 
predsedníčka AS navrhla pristúpiť k hlasovaniu o prerokovávanom bode.  

 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

5 47 24 46 0 1 schválené 

 

 

Uznesenie č. 6/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje vnútorný predpis  Dodatok č. 
2 k vnútornému predpisu č. 23/2021, Vnútorný systém zabezpečovania kvality 
vysokoškolského vzdelávania UK. 

 

Bod č. 7:   Návrh vnútorného predpisu Organizačný poriadok Univerzity Komenského 
v Bratislave 

 

Predsedníčka AS UK udelila slovo predsedovi Právnej komisie, doc. JUDr. Petrovi Lukáčkovi, 
PhD. Po zapracovaní pripomienok Právnej komisie, ktoré boli diskutované aj s JUDr. Michalom 
Káčeríkom, PhD., odporúča komisia schváliť Návrh vnútorného predpisu Organizačného 
poriadku UK. Ďalšia komisia, ktorá zasadala k prerokovávanému bodu, bola Komisia pre rozvoj 
a IT, v rámci ktorého dostala slovo jeho predsedníčka doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc. 
V rámci komisie diskutovali bez možnosti smerovania otázok na niekoho z Rektorátu, kto by 
mohol odpovedať na otázky komisie, zároveň mali viacero pripomienok. Predsedníčka 
komisie, doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc., prečítala uznesenie komisie. Vzhľadom na 
chýbajúce odôvodnenia, Komisia pre rozvoj a IT technológie navrhuje stiahnuť Návrh VP 
Organizačný poriadok Univerzity Komenského v Bratislave a  prerokovať  na ďalšom zasadnutí.  

 

Predsedníčka AS UK otvorila rozpravu k uvedenému bodu. 

Do rozpravy sa prihlásil rektor UK, ktorý uviedol, že pripomienkam, ktoré vzišli z Komisie pre 
rozvoj a IT sa podrobnejšie venovali členky a členovia na Predsedníctve AS, ktoré sa 
uskutočnilo týždeň pred zasadnutím AS. Zároveň dodal, že väčšina pripomienok bola 
diskutovaná okrem Predsedníctva UK aj na jednotlivých komisiách, no vzhľadom nato, že sa 
stretnutia komisií prekrývajú, by bolo v budúcnosti efektívnejšie, ak by bolo k takýmto bodom 
jedno spoločné stretnutie, nakoľko nie vždy je možné fyzicky sa zúčastňovať viacerých komisií 
naraz.  

 

Doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc. odpovedala, že pôvodne zvažovala spoločné stretnutie 
komisií, avšak pohľad KRIT má byť iný ako pohľad Právnej komisie a zdôraznila, že Komisia pre 
rozvoj a IT by sa na témy tohto charakteru mala pozerať z inej perspektívy. V súvislosti 
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s diskusiou na Predsedníctve AS UK, podľa doc. RNDr. Dany Pardubskej, CSc., nereflektovali 
jednotlivé odpovede otázky, na ktoré sa pýtali. Podľa nej  chýbali v dôvodovej správe aj ďalšie 
podstatné informácie, ktoré by poskytli ucelený obraz o prerokovávanom bode. Ako najväčší 
problém komisia vníma začleňovanie centrálne financovaných súčastí pod štruktúru Rektorátu 
UK, nakoľko o ich existencii sa bude rozhodovať na úrovni Rektorátu.  

 

Rektor UK sa ešte raz ospravedlnil, že nemohol byť ani na komisii, ani na Predsedníctve, 
zároveň však vysvetlil situáciu ohľadom centrálne financovaných súčastí. Tieto -  na rozdiel od 
samostatne hospodáriacich súčastí -  sú v organizačnej štruktúre navyše podriadené  
niektorým prorektorom alebo kvestorke. So všetkými súčasťami bola táto téma riadne 
prediskutovaná a všetci s tým súhlasia a zamestnanci, ktorí v nich pracujú, by mali byť 
zamestnancami Rektorátu UK. Jednotlivé súčasti budú naďalej existovať, len sa vypustí 
bezobsažný pojem a z organizačnej štruktúry bude jasné, kto danú súčasť riadi. Celkovo ide 
o snahu sprehľadnenia a zracionalizovania štruktúry na univerzite.  

 

Doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc. zdôraznila potrebu ponechania samostatnosti jednotlivým 
súčastiam.  

 

Rektor UK: V zmysle hospodárenia, a najmä kontroly hospodárenia, je nevyhnutné, aby boli 
jednotlivé súčasti pod univerzitou. Okrem toho dodal, že pojem centrálne financovaná súčasť 
ani nie je definovaný v zákone. 

 

Nakoľko už neboli žiadne ďalšie otázky, predsedníčka AS vyzvala predsedu Volebnej 
a mandátovej komisie, aby prečítal uznesenie k uvedenému bodu a dal o ňom hlasovať.  

 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

6 48 25 41 2 5 schválené 

 

Uznesenie č. 7/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje vnútorný predpis 
Organizačný poriadok Univerzity Komenského v Bratislave. 

 
Bod č. 8:   Návrh vnútorného predpisu Dodatok č. 1 k Pracovnému poriadku Univerzity 
Komenského v Bratislave 
 
Predsedníčka AS oboznámila plénum, že uvedený Návrh VP prešiel opäť komisiami a dala 
slovo rektorovi UK, ktorý stručne predstavil Dodatok č. 1 k Pracovnému poriadku UK, pričom 
zvýraznil najzásadnejšiu zmenu – prorektor pre vedu bude ex lege riaditeľom Vedeckého parku.  
 
Predseda Právnej komisie uviedol, že komisia mala pripomienky, ktoré však boli následne 
zapracované, takže  Právna komisia navrhuje schváliť Dodatok č. 1 k Pracovnému poriadku UK.  
 
Doc. RNDr. Dana Pardubská, CSc., predsedníčka Komisie pre IT a rozvoj, informovala 
o stanovisku komisie, ktorá odporúča daný Dodatok schváliť. Nakoľko neboli žiadne iné otázky 
ani pripomienky, predsedníčka AS pristúpila k hlasovaniu o tomto bode.  
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č. hlas. hlasujúcich kvórum za proti zdržal sa výsledok 

7 48 25 48 0 0 schválené 

 
 

Uznesenie č. 8/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje vnútorný predpis Dodatok č. 
1 k Pracovnému poriadku Univerzity Komenského v Bratislave. 

 
Bod č. 9   Návrh zloženia Vedeckej rady UK na funkčné obdobie 1.4.2023 - 31.3.2027 
 
Predsedníčka AS uviedla ďalší materiál na prerokovanie a schválenie v AS UK, ktorým bol návrh 
rektora na zloženie Vedeckej rady UK na nové funkčné obdobie. Rektor UK doplnil, že zloženie 
Vedeckej rady je podľa zaužívaných kľúčov (sú tam napríklad rektori spriatelených univerzít, 
profesori, pri interných členov bola zvolená veková hranica 70 rokov). Na podnet RNDr. 
Róberta Kysela, PhD., a po odsúhlasení predkladateľa, bolo z uznesenia z organizačných 
dôvodov vyňatá časť „na funkčné obdobie 1.4.2023 – 31.3.2027“. Predseda Volebnej 
a mandátovej komisie vysvetlil členom a členkám AS spôsob hlasovania k uvedenému bodu. 
V tajnom hlasovaní bol návrh zloženia Vedeckej rady UK schválený nadpolovičnou väčšinou. 

Uznesenie č. 10/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave vyjadruje súhlas s menovaním členov 
Vedeckej rady UK nasledovne: 

 
Prorektori 

prof. RNDr. Jozef Masarik, DrSc. - FMFI UK  

prof. MUDr. Viera Štvrtinová, PhD. - LF UK  

Dekani 

prof. MUDr. Juraj Payer, PhD., MPH, FRCP - LF UK  

doc. JUDr. Eduard Burda, PhD. - PraF UK  

prof. Mgr. Marián Zouhar, PhD. - FiF UK  

prof. RNDr. Peter Fedor, DrSc. - PriF UK    

prof. PaedDr. Katarína Žilková, PhD. - PdF UK  

prof. PharmDr. Ján Klimas, PhD. - FaF UK  

doc. RNDr. Viktor Bielik, PhD. - FTVŠ UK  

prof. MUDr. Andrea Čalkovská, DrSc. - JLF UK  

prof. RNDr. Daniel Ševčovič, DrSc. - FMFI UK  

doc. ThDr. Ing. Jozef Jančovič, PhD. - RKCMBF UK  

Mgr. Milan Jurík, PhD. - EBF UK  

prof. Mgr. Peter Štarchoň, PhD. - FM UK  

doc. JUDr. PhDr. Lucia Mokrá, PhD. - FSEV UK  

Členovia VR z UK 

prof. M. Phil. Jozef Bátora, PhD. - FiF UK 
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prof. PaedDr. Zsolt Cséfalvay, PhD. - PdF UK  

prof. JUDr. Jozef Čentéš, PhD. - PraF UK  

prof. PhDr. František Gahér, CSc. - FiF UK  

doc. RNDr. Michal Galamboš, PhD. - PriF UK 

prof. MUDr. Alexandra Kolenová, PhD. - LF UK 

prof. RNDr. Ján Lehotský, DrSc. - JLF UK  

prof. RNDr. Katarína Mikušová, DrSc. - PriF UK 

prof. RNDr. Peter Moczo, DrSc. - FMFI UK  

prof. PharmDr. Pavel Mučaji, PhD. - FaF UK  

prof. RNDr. Jozef Noga, DrSc. - PriF UK  

prof.  MUDr. Daniela Ostatníková, PhD. - LF UK 

prof. PhDr. Zlatica Plašienková, CSc. - FiF UK  

prof. Mgr. Erika Zemková, PhD. - FTVŠ UK 

Rektori iných VŠ 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D. - MU Brno  

prof. Ing. Stanislav Kmeť, DrSc. - TU Košice  

Dr. h. c., prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík - STU Bratislava  

prof. RNDr. Pavol Sovák, CSc. -  UPJŠ Košice  

prof. MUDr. Peter Šimko, CSc. - SZU Bratislava  

SAV 

prof. RNDr. Pavol Šajgalík, DrSc. - predseda SAV  

prof. RNDr. Silvia Pastoreková, DrSc. - SAV 

Iní 

prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc. - STU Bratislava  

prof. RNDr. Libor Grubhoffer, CSc., dr. hc mult. - Biologické centrum AV ČR 

Dr. h. c. prof. JUDr. Jaroslav Ivor, DrSc - UMB 

prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc. - KU Praha 

 
 
Bod č. 10:  Návrh Štatútu Fakulty matematiky, fyziky a informatiky UK 
 
Dekan FMFI UK, prof. RNDr. Daniel Ševčovič, DrSc., predstavil navrhovaný Štatút Fakulty 
matematiky, fyziky a informatiky UK plénu AS UK. Východiskom pre prípravu nového Štatútu 
FMFI bol existujúci Štatút fakulty a všetky zákonom stanovené podmienky. Dekan fakulty FMFI 
UK zároveň poďakoval za všetky pripomienky, ktoré boli k návrhu Štatútu smerované.  
 
Predsedníčka AS UK poďakovala dekanovi FMFI za úvodné slová k štatútu a zdôraznila, že ide 
o prvú fakultu v rámci UK, ktorá predkladá návrh nového štatútu. Predsedníčka AS vyzvala 
predsedu Právnej komisie, doc. JUDr. Petra Lukáčku PhD., aby predstavil závery komisie. 
Predseda Právnej komisie vyjadril, že prebehli k návrhu štatútu FMFI diskusie, komisia zároveň 
mala drobné pripomienky a podnety, ktoré boli následne reflektované, takže v tomto zmysle 
odporučila  Akademickému senátu schváliť návrh Štatútu FMFI.  
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Predsedníčka AS UK potvrdila, že revidovaný text so zapracovanými pripomienkami bol 
zverejnený na úložisku AS UK.  
 
Predsedníčka AS informovala plénum o skutočnosti týkajúcej sa predkladania ďalších návrhov 
štatútov. Uviedla, že aj na Právnej komisii bola vyslovená otázka, či je možné schvaľovať 
štatúty jednotlivých fakúlt, pokiaľ neprejde registrácia univerzitného štatútu. Odpoveď je, že 
AS UK môže schvaľovať fakultné štatúty aj predtým,  nakoľko je v nich možné formulovať 
záverečné ustanovenie, ktoré deklaruje, že účinnosť fakultných štatútov sa nadobudne 
účinnosťou univerzitného štatútu.  
 
Predsedníčka AS vyzvala predsedu Volebnej a mandátovej komisie, aby prezentoval uznesenie 
k prerokovávanému bodu a aby sa pristúpilo k hlasovaniu.  
 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

8 46 24 46 0 0 schválené 

 
 
Uznesenie č. 11/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje vnútorný predpis Štatút 
Fakulty matematiky, fyziky a informatiky UK v Bratislave. 

 
 
Bod č. 11:  Schválenie Správy o činnosti AS UK za rok 2022. 
 
Predsedníčka AS UK otvorila bod týkajúci sa Správy AS UK za rok 2022 a jej schválenia., 
Pripomenula, že táto správa bola uverejnená na úložisku AS. Predsedníčka AS UK stručne 
oboznámila plénum AS s obsahom Správy o činnosti za rok 2022 a otvorila k tomuto bodu 
rozpravu.  
 
V rámci rozpravy mal RNDr. Róbert Kysel, PhD., faktickú poznámky v zmysle zmeny názvu 
predmetnej správy v uznesení, nakoľko v uznesení bol uvedený termín „Výročná správa AS“, no 
podľa správnosti  ide o „Správu o činnosti“. Túto pripomienku si predsedníčka AS osvojila 
a keďže už neboli žiadne iné otázky, a dala o tomto bode hlasovať.   
 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

9 46 24 46 0 0 schválené 

 
 
Uznesenie č. 12/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave schvaľuje Správu o činnosti AS UK za 
rok 2022. 

 
Bod č. 12:  Voľba zástupcu AS UK v RVŠ SR na funkčné obdobie od 1.6.2023 do 31.5.2027. 
 
Predsedníčka AS UK predstavila nasledujúci bod, v ktorom mal AS UK hlasovať tajnou voľbou 
o zástupcovi v Rade vysokých škôl SR. V tejto súvislosti sa prihlásil doc. Mgr. Pavel Neogrády, 
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DrSc., ktorý navrhol doterajšieho zástupcu doc. RNDr. Martina Putalu, CSc. za kandidáta do 
RVŠ SR za UK.  
 
Doc. RNDr. Martin Putala, CSc., v stručnosti predstavil seba, ako aj svoje aktivity v rámci RVŠ 
SR.  
 
Predsedníčka AS UK vyzvala  na podávanie ďalších návrhov na kandidáta Nakoľko neboli 
žiadne iné návrhy, AS UK pristúpil k hlasovaniu. Predseda Volebnej a mandátovej komisie 
vysvetlil spôsob hlasovania.  
 

Tajné hlasovanie AS UK č. 3 

Voľba zástupcu v RVŠ  

Počet členov AS UK zúčastnených na tajnom hlasovaní: 43 

Počet platných hlasovacích lístkov: 40 

Počet neplatných hlasovacích lístkov:  3  

 

kandidáti za proti zdržal sa kvórum 

1. doc. RNDr. Martin Putala, CSc. 
40 0 0 21 

 
Za člena Rady vysokých škôl SR bol zvolený doc. RNDr. Martin Putala CSc. nadpolovičnou 
väčšinou všetkých hlasov v AS UK. Na záver tohto bodu bolo Akademickému senátu 
pripomenuté, že súčasné funkčné obdobie RVŠ končí na konci mája 2023, no voľba 
jednotlivých členov do RVŠ v rámci fakúlt UK musí prebehnúť  do 15. mája 2023.  
 
Uznesenie č. 13/15. 3.2023 

Akademický senát Univerzity Komenského v Bratislave podľa čl. 2 ods.1, Štatútu Rady 
vysokých škôl a čl. 30 ods. 1 Zásad volieb do Akademického senátu UK volí tajným hlasovaním 
doc. RNDr. Martina Putalu, PhD,. za zástupcu AS UK v RVŠ na funkčné obdobie od 1.6.2023 do 
31.5.2027. 

 
Bod č. 13:  Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Študentskej rady vysokých škôl na volebné 
obdobie 2021 – 2024 vo volebných obvodoch FM UK, PriF UK, FTVŠ UK.  
 
Predseda Volebnej a mandátovej komisie informovalo potrebe vyhlásenia doplňujúcich volieb 
do ŠRVŠ vo volebných obvodoch FM UK, PriF UK a FTVŠ UK a následne prečítal uznesenie 
k danému bodu.  
 
Uznesenie č. 14/15. 3.2023 

Akademický senát UK podľa čl. 4 Štatútu Študentskej rady vysokých škôl a čl. 30 ods. 1 Zásad 
volieb do Akademického senátu UK 

I. 

Vyhlasuje doplňovacie voľby do Študentskej rady vysokých škôl vo volebných obvodoch FM 
UK, PriF UK, FTVŠ  UK  na volebné obdobie 2021 - 2024. 

II. 

určuje obdobie na vykonanie doplňovacích volieb do ŠRVŠ od 20. 3. 2023 do 30. 4. 2023. 
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č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

10 41 21 41 0 0 schválené 

 
 

Uznesenie k bodu č. 13 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou v AS UK.  

 

Bod č. 14:  Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS UK za volebný 
obvod FM UK. 

 

Predsedníčka AS UK ďalej pristúpila k vyhláseniu doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti 
AS UK za volebný obvod FM UK a následne prečítala uznesenie k tomuto bodu.  

 

č. hlas. hlasujúci kvórum za proti zdržal sa výsledok 

11 41 21 41 0 0 schválené 

 
 

Uznesenie č. 15/15. 3.2023 

Akademický senát UK podľa čl. 13 ods. 1 – 2 Zásad volieb do Akademického senátu UK 

I. 

vyhlasuje doplňovacie voľby do zamestnaneckej časti Akademického senátu Univerzity 
Komenského v Bratislave na volebné obdobie 2019 – 2023 na uprázdnený mandát vo 
volebnom obvode FM UK, 

II. 

určuje obdobie na vykonanie doplňovacích volieb do AS UK od 20. 3. 2023 do 30. 4. 2023. 

 

Bod č. 15: Informácie študentskej časti Akademického senátu UK. 

 

Predsedníčka AS poskytla priestor zástupcom študentskej časti AS UK na informovanie AS UK 
podľa potreby. Podpredseda AS UK  Bc. Boris Bobáľ informoval o uskutočnenom 
mimoriadnom zasadnutí ŠČAS UK, na ktorom si zvolili delegáta do univerzitnej aliancie 
ENLIGHT, a to Damiána Samuela Ovečku z FiF UK. Okrem toho informoval o zasadnutí ŠČAS 
pred RZ AS UK, na ktorom sa zúčastnila aj členka Správnej rady UK, Mgr. Barbara Lášticová, 
PhD., ktorá bola zvolená študentskou časťou AS UK.   

 

 

Bod č. 16: Informácie zástupcov UK v Rade vysokých škôl a Študentskej rade vysokých 
škôl. 

 

Doc. RNDr. Martin Putala, PhD. informoval o zasadnutí RVŠ, ktorá zasadala 26. januára 2023 
na mimoriadnom online zasadnutí, kde volili kandidáta na člena Výkonnej rady Slovenskej 
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akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo a zvolili prof. RNDr. Františka Kačíka, PhD., 
z Technickej univerzity vo Zvolene. Minister školstva, vedy, výskumu a športu SR tento návrh 
prijal. Doc. RNDr. Martin Putala, PhD. tiež pripomenul, že MŠVVaŠ SR organizovalo 6. 
februára konferenciu k prezentácií výsledkov periodického hodnotenia tvorivej činnosti. RVŠ 
videla v rámci tohto procesu problém a ten spočíval v tom, že MŠVVaŠ SR vyberalo členov do 
hodnotiacej komisie, ktorá zároveň aj spracovávala výsledky hodnotenia a nepodarilo sa vo 
všetkých oblastiach nastaviť rovnako náročne kritériá hodnotenia.  

 

Bod č. 17: Rôzne.  

 

Predsedníčka AS UK otvorila predposledný bod „rôzne“, v rámci ktorého jednotliví členovia 
diskutovali o procese schvaľovania jednotlivých fakultných štatútov. Doc. Mgr. Pavel 
Neogrády, DrSc., navrhol, aby sa viacero štatútov prejednávalo na mimoriadnych senátoch a 
spomenul, že PriF UK má v pláne schváliť svoj štatút 31. marca. Navrhol vytvoriť harmonogram 
mimoriadnych zasadnutí, v rámci ktorých by si prijímalo viacero štatútov naraz. Tento návrh si 
osvojila predsedníčka AS UK, ktorá navrhla, že osloví predsedov fakultných senátov, aby 
predbežne poslali informáciu o tom, kedy plánujú schvaľovať štatúty na úrovni fakúlt. 
Predsedníčka AS UK zároveň navrhla, aby sa mimoriadne zasadnutia k štatútom uskutočňovali 
online. Predbežné online, mimoriadne zasadnutie AS UK, by sa malo uskutočniť 29. marca, 
pokiaľ avizované  štatúty budú predložené.  

 

Bod č. 18: Záver. 

 

Predsedníčka AS UK skonštatovala, že program 28. RZ AS UK bol vyčerpaný, poďakovala sa 
členom a členkám AS UK, Vedeniu UK a všetkým zúčastneným a ukončila zasadnutie.  

 

Koniec zasadnutia:   17:19 
 
Zapísala:      Mgr. Natália Brovina Mulinová, PhD.  

tajomníčka AS UK 
 

 

                                                                                           

                                                                                                             prof. PhDr. Zlatica Plašienková, PhD.  

predsedníčka Akademického senátu UK  

Návrhová komisia:  

prof. JUDr. Marián Vrabko, CSc.. ........................................... 
doc. RNDr. Sebastián Ševčík, CSc.......................................... 
Mgr. Patrick Mydla. ................................................................ 
 


